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3. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 14.5.2018  

 

 

Tomko: 

Interpelácia je na spomaľovače v meste, nezabudol som. Otázka, bol niekto sa pozrieť v tých 

Michalovciach na tie spomaľovače, ako to tam vyzerajú? Ja som sa na poslednom 

zastupiteľstve,  som pán primátor vás tak vyzval, či by ste tam niekoho neposlali do 

Michaloviec. Bol tam niekto sa pozrieť, jak to tam vyzerá v tých Michalovciach? Lebo toto, 

sme tu opravili síce priechody stavebné, ale tie nájazdy ostali tak, ako boli v pôvodnom stave.  
 

PhDr. Čižmár: 

Čo sa týka spomaľovačov – retardérov, tieto boli upravené ako si uviedol, boli dané  do 

riadneho stavu po zimnej sezóne. Zatiaľ je situácia taká, že prikláňame sa k názoru, že tie 

retardéry  v takomto stave sú potrebné, aj na základe vyjadrenia dopravného inšpektorátu, 

výrazne znížili nehodovosť na celom úseku hlavnej ulice. Čiže aj z toho dôvodu by sme 

neradi vstupovali do tohto problému tak, aby sme tieto retardéry nejakým spôsobom 

upravovali. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 
 

 

 


